
Interjú a DÖK elnökével 

 

Szeptember 28-án megtartotta alakuló ülését iskolánk diákönkormányzata (DÖK), ahol az osztályok által 

delegált DÖK-képviselők egyhangú döntéssel a 2020-2021-es tanévre a szervezet elnökévé választották Bicsák 

Jázmin 8.b osztályos tanulót. 
 

Jázmin! Mindenekelőtt a pedagógusok nevében is gratulálok. Hogy 

kerültél kapcsolatba a diákönkormányzattal? 

 

Érdekes kérdés, mert alsóban még egyáltalán nem voltam aktív az 

iskolai közéleti témákban. 6. osztályban lettem először DÖK-

képviselő, de úgy érzem, hogy most nyolcadikra értem meg erre a 

felelősségteljes feladatra. Remélem, elnökként kivívom az iskola és a 

diáktársaim elismerését egyaránt. 

 

Mit kell tudni a diákönkormányzatról annak, aki eddig még nem 

találkozott vele? Mi a szervezet feladata? 

 

A diákönkormányzat egy alulról szerveződő érdekképviseleti 

közösség, amelynek a feladata a diákok kéréseinek közvetítése a 

pedagógusok felé, illetve szükség esetén fordítva, azaz a 

tantestülettől érkező kéréseket is közvetítenie kell a diákok felé. A 

kialakult COVID helyzetben a DÖK diák-tanár közvetítő szerepe és 

küldetése - véleményem szerint - a korábbiaknál is hangsúlyosabb szerepet fog kapni ebben a tanévben. 

 

Mi lehet tudni az idei célkitűzésekről? 

 

A vírushelyzet teljesen felülírja a korábbi években megszokott iskolai rendezvényeink menetrendjét. Fokozott 

fegyelem várható el mindenkitől, de közben azt gondolom, hogy ragaszkodnunk kell a hagyományainkhoz is, mint a 

Kertünk Kincsei kiállítás, a Mikulás-járás és a farsang. Felelős diákként azt mondhatom, hogy ezen programok 

rendjében előreláthatóan módosítás várható, igyekszünk előremutató javaslatokat megfogalmazni a 

megszervezésükhöz. Természetesen mi, DÖK-ösök szeretnénk új eseményeket is beiktatni, mint a "Tiszta terem, 

rendes osztály" teremtisztasági verseny, de személy szerint is számos ötletem van, ahogy minden bizonnyal az iskolai 

diákönkormányzat többi tagjának is. 

 

Mint például? 

 

Első körben a DÖK-gyűlésen szeretném ezeket ismertetni, de utána állok rendelkezésre.  

 

Hogyan tudnak a diákok elérni? 

 

Az osztályuk megválasztott DÖK-ös képviselőin keresztül, illetve a szünetekben személyesen is. 

 

Köszönöm az interjút! 

 

Köszönöm a lehetőséget! Mindenkinek jó egészséget és sok sikert kívánok az iskolai diákönkormányzat nevében! 

 

 


